

လုပ်ငန်းချေးငွေအတွက် အမေးများသောမေးခွန်းများ
ကျေးဇူးပြု၍ အချိန်မရွေး ကျွန်ုပ်တို့နှင့် စကားပြောပါ။

admin@vclf.org သို့မဟုတ် (၈၀၃) ၂၂၃-၁၄၄၈

Vermont Community Loan Fund (VCLF) က ဘာလုပ်သလဲ။

Vermont Community Loan Fund သည် ချေးငွေများ ပံ့ပိုးပေးခြင်းဖြင့် လူများနှင့် အဖွဲ့အစည်းများကို ကူညီရန် ရည်ရွယ်သော ရပ်ရွာလူထုကို အာရုံစိုက်သည့် ငွေချေး သူဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဒေသန္တရစီးပွား ရေးလုပ်ငန်းများ၊ ရပ်ရွာအဖွဲ့အစည်း များနှင့် အကျိုးအမြတ် မယူသောအဖွဲ့အစည်း၊ ကလေးသူငယ်ပြုစုစောင့်ရှောက်ရေးနှင့် ပညာရေးဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများကို ပေးဆောင်သည့် အဖွဲ့အစည်းများ၊ အစဉ်အလာ ငွေထုတ်ချေးသူများထံမှ ချေးငွေမရနိုင်သည့်ဝင်ငွေနည်းသော အလယ်အလတ် မိသားစုများအတွက် တန်ဖိုးနည်းအိမ်ရာများကို ဆောက်လုပ်သော ကုမ္ပဏီများအား ချေးငွေများနှင့် အခြားအရင်းအမြစ်များ ကို ပေးပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဆင်းရဲမွဲတေမှု၊ တရားမျှတမှုနှင့် အခွင့်အလမ်းဆိုင်ရာ ပြဿနာများအတွက် ဆန်းသစ်သောအရင်းအနှီး အခြေခံသည့် ဖြေရှင်းနည်းများကို ဖော်ဆောင်မြှင့်တင်ပေးပါသည်။ ပိုမိုကျန်းမာ သန်စွမ်းပြီး ပျော်ရွှင်စရာကောင်းသည့် Vermont မှာ ကျွန်တော်တို့ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံထား ပါတယ်။

ဘာသာပြန်ခြင်း သို့မဟုတ် ဘာသာပြန်ခြင်းဝန်ဆောင်မှုများ ပေးနိုင်ပါသလား။
ဟုတ်တယ်! ကျွန်ုပ်တို့သည် လူတိုင်းအား ၎င်းတို့၏ နှစ်သက်ရာဘာသာစကားဖြင့် VCLF ဝန်ဆောင်မှုများကို ဝင်ရောက် ကြည့်ရှုနိုင်စေရန် ကူညီပေးရန် ရည်ရွယ်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့ တတ်နိုင်သမျှ ကူညီဆောင် ရွက်ပေးပါမည်။ admin@vclf.org သို့မဟုတ် (၈၀၂) ၂၂၃-၁၄၄၈ တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ချေးငွေအဖွဲ့ကို ဆက်သွယ်ခြင်းဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့အား အသိပေးနိုင်ပါသည်။

ကျနော့်လုပ်ငန်းအတွက် ဘယ်လောက်ချေးနိုင်မလဲ။

ပထမအကြိမ်ချေးယူသူများအတွက် လက်ရှိအမြင့်ဆုံးပမာဏမှာ ဒေါ်လာ (\$၃၅၀,၀၀၀) ဖြစ်သည်။

လုပ်ငန်းစတင်ရန် သင်ချေးပါသလား။

ဟုတ်ပါသည်။ VCLF သည် လုပ်ငန်းစဉ်များအပါအဝင် အဆင့်တိုင်းတွင် စီးပွားရေး လုပ်ငန်းများကို ပံ့ပိုးချေးပေးပါသည်။

VCLF ၏ အတိုးနှုန်းနှင့် စည်းကမ်းချက်များက အဘယ်နည်း။

စည်းကမ်းချက်များသည် လပေါင်းများစွာမှ နှစ် (၂၀)အထိဖြစ်သည်။ VCLF တွင် ၎င်းတို့ဝန်ဆောင်မှုပေးနေသော လျှောက်ထားသူအုပ်စုပေါ်မူတည်၍ အတိုးနှုန်းအမျိုးမျိုး ရှိသည့် ချေးငွေအစီအစဉ် များစွာရှိသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝတ်ဆိုင်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ လက်ရှိနှုန်းထားများကို ထုတ်ပြန်ပါသည်။ စည်းကမ်းချက်များ၊ နှုန်းထားနှင့် ပြန်ပေးချေမှုအချိန်ဇယားများတွင် လိုက်လျောညီထွေဖြစ်မှုမှာ ပရောဂျက်သီးသန့်ဖြစ်ပြီး ပရောဂျက်အပေါ်အခြေခံသည်။

ချေးငွေလျှောက်ထားရန် အနည်းဆုံး ခရက်ဒစ်ရမှတ် လိုအပ်ချက်ရှိပါသလား။

မရှိပါ။ ကျွန်ုပ်တို့တွင် အနည်းဆုံး ခရက်ဒစ်ရမှတ် လိုအပ်ချက် မရှိပါ။ သို့သော်၊ သင်၏ ကိုယ်ရေး ကိုယ်တာခရက်ဒစ်ကို ပြန်လည်သုံးသပ်မှုတစ်ခုတွင် ယခင်သတ်မှတ်ထားသော ငွေပေးချေမှုများနှင့် စုဆောင်းထားသော ငွေစာရင်းအကောင့်များကို ဖော်ပြပါက၊ ၎င်းတို့သည် အဘယ်ကြောင့်ဖြစ်ပျက်ခဲ့ကြောင်းနှင့် ပြဿနာကိုဖြေရှင်းရန် သင်လုပ်ဆောင်နေပုံကို ကျွန်ုပ်တို့အား ရှင်းပြရန် လိုပါမည်။ ဒါက သင်၏ ချေးငွေအာမခံစာရင်းသွင်းသူနဲ့ ဆွေးနွေးရမယ့်အရာ ဖြစ်ပါသည်။

ချေးငွေလျှောက်ထားပါက ကျွန်ုပ်၏ ခရက်ဒစ်ရမှတ်ကို ထိခိုက်နိုင်ပါသလား။

ဟုတ်ပါသည်။ သင့်ခရက်ဒစ်အပေါ် နှိုက်နှိုက်ချွတ်ချွတ်စစ်ဆေးမှုကြောင့် ချေးငွေလျှောက်လွှာတင်သော အခါတွင် သင့်ခရက်ဒစ်ရမှတ်ကို ထိခိုက်လိမ့်မည်။ စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်း သို့မဟုတ် နှိပ်နှိပ်ချွတ်ချွတ်စစ်ဆေးခြင်းဟုလည်း လူသိများသော

စစ်ဆေးမှုတစ်ခုသည် သင့်ခရက်ဒစ်အစီရင်ခံစာကို ငွေချေးသူ သို့မဟုတ် မြီရှင်က စစ်ဆေးသည့်အခါ ဖြစ်ပေါ်သည်။ တစ်ကြိမ်တည်းသော စစ်ဆေးမှုသည် သင်၏ အလုံးစုံ ခရက်ဒစ်ရမှတ်ကို ပံ့ပိုးပေးသည့် အချက်တစ်ချက်သာ ဖြစ်ပြီး ၎င်း၏ သက်ရောက်မှု သည် အချိန်နှင့်အမျှ လျော့နည်းသွားမည်ဖြစ်သည်။

ချေးငွေလျှောက်ထားရန် ဘာတွေလိုအပ်ပါသလဲ။ လုပ်ငန်းအစီအစဉ်သို့မဟုတ် ငွေသားစီးဆင်းမှု ခန့်မှန်းချက်များ မရှိပါက မည်သို့လုပ်ဆောင်မည်နည်း။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ချေးငွေလျှောက်လွှာများအားလုံးသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝတ်ဆိုင်တွင် ရှိနေပါသည်။ သင်တောင်းဆိုနေသော ချေးငွေအမျိုးအစားပေါ်မူတည်၍ မတူညီသော အချက်အလက်များကို ပေးဆောင်ရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်ပါ သည်။ ချေးငွေလျှောက်လွှာတွင် လိုအပ်သည်များကို ပြောပြပါမည်။

- ကျွန်ုပ်တို့၏ အထွေထွေစီးပွားရေးချေးငွေလျှောက်လွှာတွင် လိုအပ်သည်မှာ-
 - လက်မှတ်ရေးထိုးထားသော မျက်နှာဖုံးစာရွက်နှင့် ချေးငွေလျှောက်လွှာပုံစံ
 - အရင်းအမြစ်တစ်ခုနှင့် ဘတ်ဂျက်အသုံးပြု၍ လုပ်ငန်းအစီအစဉ်ကို အပြီးသတ်ပါ။
 - မကြာသေးမီ ၃ နှစ်အတွက် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းခွန်များ ပြန်လည်ရရှိမှု။
 - သုံးနှစ်အတွင်း သမိုင်းဝင် ဘဏ်ငွေစာရင်းရှင်းတမ်းများ ။
 (အရှုံး၊ အမြတ်စာရင်းရှင်းတမ်းများနှင့် လက်ကျန်ရှင်းတမ်း)
 - လက်ရှိနှစ်လက်ကျန်စာရင်း၊ အမြတ်အစွန်းနှင့် ဆုံးရှုံးမှု၊ လက်ခံရရှိနိုင်သော ငွေစာရင်းများနှင့် ပေးဆောင်ရမည့် ငွေစာရင်းများ ၏ သက်တမ်းကြာမှု။
 - ဆယ့်နှစ်လ ခန့်မှန်းဝင်ငွေ သို့မဟုတ် ငွေသားလည်ပတ်မှုရှင်းတမ်းများ။
 - လုပ်ငန်း၏ (၂၀%) သို့မဟုတ် ထို့ထက်ပိုသော ပိုင်ဆိုင်သူတိုင်းအတွက် ကိုယ်ပိုင်ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းနှင့် ကိုယ်ပိုင်အခွန် ပြန်ရရှိမှုများ။
 - လျှောက်လွှာကြေး

သင့်တွင် လုပ်ငန်းအစီအစဉ် သို့မဟုတ် ငွေသားလည်ပတ်မှုခန့်မှန်းချက်မရှိပါက၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ လုပ်ငန်းအကြံပေးများထဲမှတစ်ဦးနှင့် အခမဲ့အစည်း အဝေးတစ်ခုစီစဉ်ရန်

Business Resource Center သို့ ဆက်သွယ်ပါ။ မှတ်ချက်- ကျွန်ုပ်တို့၏ Justice Forward Fund သည် BIPOC လုပ်ငန်းပိုင်ရှင် များအတွက် ဒေါ်လာ (၅၀,၀၀၀) အထိ ချေးငွေများ ထောက်ပံ့ပေးပြီး ပိုမိုရိုးရှင်းသော လျှောက်လွှာတစ်ခုရှိသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ချေးငွေကို အတည်ပြုရန် အချိန်မည်မျှကြာမည်နည်း။

ပြီးပြည့်စုံသောလျှောက်လွှာကိုလက်ခံရရှိပြီးနောက်(၆-၈)ပတ် အတွင်းဆုံးဖြတ်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ရည်ရွယ်ပါသည်။ ဤအရာအချို့သည် ကျွန်ုပ်တို့လိုအပ်သော အချက်အလက်ကို ပေးစွမ်းနိုင်မှုအပေါ် မူတည်ပါသည်။ ဆုံးဖြတ်ချက်တစ်ခုချပြီးနောက်၊ သင်နှင့် VCLF သည် အခြားအဆင့်များလုပ် ဆောင်ရန် လိုအပ်မည်ဖြစ် သည်။ အနည်းဆုံး၊ ချေးငွေ ‘မပိတ်’ မီနှင့် ရန်ပုံငွေများ လက်ခံရရှိခြင်းမပြုမီ အတည်ပြုပြီးနောက် (၂)ပတ်ကြာနိုင် သည်။ သင်၏အချိန်ဇယားလိုအပ် ချက်များကို သင်၏ VCLF ချေးငွေအရာရှိနှင့် ဆွေးနွေးနိုင်ပါသည်။

အပေါင်ပစ္စည်း လိုအပ်ပါသလား။

ဒေါ်လာ(၁၀,၀၀၀)ထက်များသော ချေးငွေအတွက် ပုံသေပိုင်ဆိုင်မှုများ၊ စာရင်းများနှင့် လက်ခံရနိုင်မှုများအတွက် အပေါင်ပစ္စည်း လိုအပ်ပါသည်။ VCLF သည် ပုဂ္ဂိုလ်ရေး အာမခံချက်များ၊ ပုဂ္ဂလိကပိုင်ဆိုင်မှုပစ္စည်းများ(assets)အတွက် အပေါင်ပစ္စည်း သို့မဟုတ် ပူးတွဲလက်မှတ်ထိုးသူ၏ပုံစံဖြင့် လုံခြုံရေးကိုလည်း လိုအပ်နိုင်သည်။

ပြန်ဆပ်ခြင်းလုပ်ငန်းစဉ် မည်သို့လုပ်ဆောင်သနည်း။

သင့်ဘဏ်အကောင့် ("ACH" ငွေပေးချေမှု) မှ အလိုအလျောက် ငွေထုတ်မှုများကို စနစ်ထည့်သွင်းရန် ကျွန်ုပ်တို့သည် သင်နှင့်အတူ လုပ်ဆောင်ပါမည်။ သင့်ချေးငွေသက် တမ်းအတွင်း အပြောင်းအလဲများပြုလုပ်ရန် လိုအပ်ပါက၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် သင်နှင့်အတူ လုပ်ဆောင်နိုင်ပါသည်။ ချေးငွေပြန်ဆပ်ရန် စိန်ခေါ်မှုတစ်ခုနှင့် ရင်ဆိုင်ရ ပါက၊ ပြဿနာရှိနိုင်သည်ဟု သင်ထင်သည်နှင့် ချေးငွေအဖွဲ့၏အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးကို ဆက်သွယ်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ တိုက်တွန်းပါသည်။ သင့်ငွေပေးချေမှုစည်းမျဉ်းများကို ချိန်ညှိခြင်းပါဝင်သည့် အဖြေတစ်ခုရှာဖွေရန် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ဆွေးနွေးပြီး လုပ်ဆောင်သွားပါမည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ Business Resource Center ကလည်း ကူညီနိုင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်၏ ချေးငွေကို စောစီးစွာ ဆပ်ခြင်းအတွက် ပြစ်ဒဏ်များ ရှိပါသလား။
သင့်ချေးငွေကို စောစီးစွာဆပ်ခြင်းအတွက် ပြစ်ဒဏ်များမရှိပါ။

VCLF သည် ချေးငွေများနှင့်အတူ နည်းပညာအကူအညီ သို့မဟုတ်
လမ်းညွှန်မှုတစ်ခုခုကို ပေးပါသလား။

ကျွန်ုပ်တို့၏ Business Resource Center သည် သင့်လုပ်ငန်းအောင်မြင်ရန်အတွက်
သင်လိုအပ်သော ကိရိယာများအားလုံးကို ရရှိထားကြောင်း သေချာစေရန် ပြည့်စုံသော
စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနှင့် ငွေကြေးစီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ အကြံဉာဏ်များကို အခမဲ့ပေး
ပါသည်။ VCLF ငွေချေးသူများစွာသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ လုပ်ဖော် ကိုင်ဖက်များနှင့်လည်း
လုပ် ဆောင်ပါသည်။

- အသေးစားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်
- Vermont အသေးစားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးရေးစင်တာ
- စိုက်ပျိုးရေးဆိုင်ရာစီးပွားရေးစင်တာ
- Intervale စင်တာ
- Vermont ကုန်ထုတ်လုပ်မှု တိုးချဲ့ရေးစင်တာ
- အမျိုးသမီးများနှင့် လုပ်ငန်းဆိုင်ရာစင်တာ

ဘယ်လိုစတင်ရမလဲ။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝတ်ဆိုဒ်တွင် ချေးငွေအကြောင်းစုံစမ်း မေးမြန်းနိုင်သည် သို့မဟုတ်
ကျွန်ုပ်တို့၏ ချေးငွေအဖွဲ့ကို admin@vclf.org သို့မဟုတ် (၈၀၂) ၂၂၃-၁၄၄၈ သို့
ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

ချေးငွေ၏ဥပမာအချို့ကို သင်ပေးနိုင်ပါသလား။

ကျွန်ုပ်တို့သည် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ၊ တန်ဖိုးနည်းအိမ်ရာတည်ဆောက်သူများ၊
ရပ်ရွာအဖွဲ့အစည်းများနှင့် အထောက်အကူပြုပစ္စည်းများ၊ နှင့် ကလေးသူငယ်များပြုစု
စောင့်ရှောက်ရေးနှင့် သင်ယူမှုအစီအစဉ်များအတွက် ငွေကြေးပံ့ပိုးပေးပါသည်။
လူမျိုးရေးနှင့် စီးပွားရေး တရားမျှတမှု၊ ပြင်ပအပန်းဖြေမှု၊ စိုက်ပျိုးရေးခရီးသွား
လုပ်ငန်းနှင့် အစားအစာ၊ လယ်ယာနှင့် သစ်တောများအတွက် ရည်ရွယ်ထားသော

ချေးငွေအစီအစဉ်များလည်းရှိသည်။ ချေးငွေတိုင်းသည် ချေးယူသူတိုင်း၏ သီးခြား လိုအပ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီစေရန် အံဝင်ခွင့်ကျဖြစ်စေသည်။ သတ်မှတ်ထားသော ချေးငွေအစီအစဉ်များအတွက် အသေးစိတ်အချက်အလက်များအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ ၏ဝဘ်ဆိုက် ရှိ 'borrower' တက်ဘ်(tab) ကို ကြည့်ပါ။

ဘာကြောင့်ဘဏ္ဍာရေးခန့်မှန်းချက်လိုအပ်သလဲ။
အထူးသဖြင့် လုပ်ငန်းသစ်များအတွက် ခန့်မှန်းချက်များသည် အရေးကြီးပါသည်။ သင့်လုပ်ငန်းသည် အသုံးစရိတ်များကာမိစေရန် လုံလောက်သောရောင်းချမှုပြုလုပ်နိုင် သည်ကို ကျွန်ုပ်တို့ ဆုံးဖြတ်နိုင်ရန်၊ သင့်အတွက် လုပ်ငန်းရှင်မှငွေထုတ်ပေးရန်နှင့် ချေးငွေပြန်ဆပ်ရန် ကူညီပေးပါသည်။ သမိုင်းဝင်ရောင်းချမှုသည် သင့်လုပ်ငန်း ၏ဘဏ္ဍာရေးအနေအထားကို ကျွန်ုပ်တို့အား လုံးလုံးနားလည်စေမည်မဟုတ်ပါ။ ခန့်မှန်းချက်များသည် သင့်လုပ်ငန်းနှင့် အနာဂတ်အစီအစဉ်များကို နားလည်ရန် ကျွန်ုပ်တို့အား ကူညီပေးရန်အတွက် အဓိကသော့ ချက်ဖြစ်သည်။

ဒေဝါလီခံမှု၊ ဆိုင်းငံ့ထားသည့် တရားစွဲမှုများနှင့် နိုင်ငံသားဖြစ်မှု အခြေအနေတို့ကို အဘယ်ကြောင့် မေးသနည်း။
VCLF သည် ချေးငွေထုတ်ရန်အတွက် ရန်ပုံငွေအရင်း အမြစ်များစွာကို အသုံးပြုသည်။ ငွေချေးသူတစ်ဦးသည် ဒေဝါလီခံရန် သို့မဟုတ် ဖက်ဒရယ်ကြွေးမြီပြန်ဆပ်ရန်ပျက် ကွက်ပါက ဤရင်းမြစ်အချို့ကို မရရှိနိုင်ပါ။ မတူညီသော VCLF ရန်ပုံငွေများအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီမှုကို ဆုံးဖြတ်ရန် ဤအချက် အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ အသုံးပြုပါသည်။

နားလည်ရန်ခက်သည့်စကားလုံးများအတွက်အကူအညီ ရှင်းပြပါသလား။
ကျွန်ုပ်တို့တွင် ဝေါဟာရရှင်းလင်းချက်ရှိပါသည်။